
 
 
Protokoll för Årsmöte SFAM 2023-02-20 
 
Plats: Statshotellet Västerås kl 18:00-19:30 

 
Närvarande: Hanna Trillkott, Kjell Jansson, Ida Bachtiar, Jenny Krifors, Margareta Ehnebom, Sara 
Hård af Segerstad, Anna Papinski, Arez Kamali, Rahul Saha, Haval Ghorghi, Niroda Ali, Marinos 
Avounis  
 
1. Mötet öppnas och styrelsens ordförande Hanna Trillkott hälsade alla välkomna. 
2. Som ordförande för årsmötet valdes Hanna Trillkott. 
3. Som sekreterare för årsmötet valdes Ida Bachtiar. 
4. Som justerare för årsmötet valdes Kjell Jansson och Jenny Krifors. 
5. Dagordningen godkändes. 
6. Kallelseförfarandet godkändes. 
7. Medlemsavgiften fastställdes oförändrat till 0 kr. 
 
8. Ordförande Hanna Trillkott gick igenom verksamhetsberättelsen för 2022, med låg aktivitet 
präglat av pandemin, och fortsatt nedsatt ork och engagemang efter pandemin. Trots det ett 
fortsatt ökat antal medlemmar. Kjell presenterar de tre tänkbara scenarion som vår lokala 
förening står inför, bestående av aktiv förening/vilande styrelse/vilande och i allians med annan 
lokalförening/lägga ned SFAM Västmanland. 
Målet är såklart en aktiv levande förening.  
Kjell återberättar som inspiration, minnen från SFAM-kongress 2014 med 500 deltagare då man 
hyrde in hela ACC. Väldigt lyckat! Därifrån vi har vår förenings goda ekonomi.  
Om 5-10 år kan det vara Västmanlands tur på nytt.  
 
9. Kassör Kjell Jansson gick igenom den ekonomiska berättelsen för 2022.  
Sparkonto och plusgirokonto redovisas. Ökade tillgångar för 2022 och fortsatt god ekonomi. 
10. Revisor Margareta Ehnebom redogjorde för revisorernas berättelse och fann en fortsatt 
mycket god ekonomisk ställning för SFAM Västmanland. Hur det stora överskottet ska användas 
blir en punkt för samtal och diskussion inom den nya styrelsen.   
 
11. Styrelsen beviljades full ansvarsfrihet för 2022. 
 
12. Valberedningens förslag för kommande styrelse presenterades av valberedningens Sara 
Hård af Segerstad. 
Valberedningens förslag på revisorer Magareta Ehnebom och Erik Tyrberg.  
Valberedningens förslag på valberedare är Sara Hård af Segerstad och Margareta Ehnebom. 
Läget för SFAM Västmanland såg positivt ut utifrån förslaget och framtidens olika scenarion 
enligt punkt 8 bedömdes inte behöva diskuteras mer i nuläget. Ytterligare 2 medlemmar på 
årsmötet var villiga att engagera sig i styrelsen.  
 
13. Styrelsen valdes enligt valberedningens förslag.  
Ordförande Jenny Krifors vald på 2 år 
Sekreterare Ida Bachtiar omvald med 1 år kvar 
Kassör Kjell Jansson omvald, men med 1 år kvar 



Ledamöter:  
Anna Papinski omvald med 1 år kvar 
Niroda Ali vald med 2 år kvar 
Rahul Saha vald med 2 år kvar 
Haval Ghorghi vald med 2 år kvar 
Magnus Ekstrand vald med 2 år kvar 
14. Revisorer valdes till Margareta Ehnebom och Erik Tyrberg. 
15. Valberedning valdes till Sara Hård af Segerstad och Margareta Ehnebom. 
16. Övriga frågor:  
Margareta Ehnebom vill föra fram några punkter:  

- Ett förslag som diskuterats tidigare har varit att stifta och dela ut stipendier för att 
finansiera resor för enskilda ST/nyblivna specialister till att delta på kongresser 
utomlands. Och för att sedan redovisa och föra kunskapen vidare i SFAM-sammanhang. 
Detta då arbetsgivare sällan finansierar internationella kongresser.  

- En annan satsning kan att försöka knyta ihop banden med regionrådet angående 
primärvårdssatsning, där det diskuterats doktorandtjänster för allmänläkare.  Vi har inte 
haft någon disputerad allmänläkare på många år.  Kanske kan man sedan bjuda in till ett 
medlemsmöte för att berätta om det.  

- Margareta vill poängtera att alla ALK bör rekryteras till SFAM. Bra personer att bjuda in 
även till eventuella kommande föreläsningskvällar. 

 
17. Mötet avslutades. 
 
Vid protokollet 
Ida Bachtiar  
 
 
Justerare   Justerare  
Jenny Krifors    Kjell Jansson 
 




